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教育背景

西南财经大学法学学士，中国政法大学法学硕士。

专业经历

武可律师执业之前在基层检察院、大型建筑央企工作，具

有证券从业资格、上交所董事会秘书资格、企业法律顾问

资格，熟悉商事法律规定和建筑行业规则。律师执业后，

为多个项目开发、股权投资并购、新能源并购、公司债券

发行、保险资金运用项目提供全程法律服务，先后担任多

家全国性行业协会、大型国有企业、各类中小企业常年法

律顾问，承办大量民商事诉讼，具有处理复杂法律问题的

丰富经验。

执业领域及专长

武可律师擅长为各类型机构和企业提供常年法律顾问及争

议解决法律服务，熟悉掌握涉及企业经营管理的法律法

规、监管规定、行业规范，在为客户提供中国法律制度下

各类事项的合规审核方面有着丰富的经验，代理客户处理

公司治理、投资并购、知识产权保护、项目开发和工程建

设等领域复杂纠纷，为客户提供了大量的完善意见和建

议，获得了客户的好评。

工作语言

中文 英文

Education
Bachelor of law, Southwestern University of Finance and 
Economics.
Master of law, China University of Political Science and Law.

Professional Experience
Before practising as an attorney, Attorney Wu was a procurator , 
and then worked as the position of in house counsel in large 
construction enterprises which controlled by the government. She 
is qualified as a securities practitioner, secretary of the board of 
directors of SSE, and a corporate in-house counsel. She is famil-
iar with commercial laws and rules which regarding the construc-
tion area. After practising law, she has provided full legal services 
for many projects which  involved development, equity invest-
ment mergers and acquisitions, new energy mergers and acquisi-
tions, corporate bond issuance, and insurance capital utilization.

Practice Areas
Attorney Wu is good at providing annual legal counsel and 
dispute resolution legal services for various enterprises and 
institutes. She is familiar with statutes and regulations, regulatory 
provisions and industry rules related to business management, has 
sufficient experience in providing clients with compliance audits 
for various matters under the legal system, and has represented 
clients in complex disputes in corporate governance,investment, 
mergers and acquisitions, intellectual property protection, project 
development and construction, etc. She has provided clients with 
a large number of adequate opinions and advice, which have been 
well commented on by clients.

Language Skills
Mandarin and English


